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Abstract (en)
The lid (2) of a sheet-metal container (1) for transporting and for storing liquids has a central filling aperture (3) which is enclosed by a nozzle (5)
which is moulded out of the lid and is perpendicular to the lid surface (4). A ring (6) of plastic or metal with an external thread (7) is fitted onto the
nozzle (5) and is pressed downwards against the lid surface (4) by the outwardly rolled upper edge (8) of the nozzle (5). The threaded ring (6) is
secured against rotation on the nozzle (5) by positive-locking connections (not illustrated). Screwed onto the threaded ring (6) is a plastic closure
lid (11), into which a disc-like insert (12) of special steel is pressed. Between the outer edge (13) of the lid insert (12) and an annular projection
(14) thereof, an annular groove (15) is moulded into the insert to receive a sealing ring (16) with which the closure lid (11) is sealed off against the
outwardly rolled upper edge (8) of the nozzle (5). <IMAGE>

Abstract (de)
Der Deckel (2) eines Blechbehälters (1) zum Transport und zur Lagerung von Flüssigkeiten weist eine zentrale Befüllöffnung (3) auf, die durch
einen aus dem Deckel ausgeformten, zur Deckeloberfläche (4) senkrechten Stutzen (5) eingefaßt ist. Auf den Stutzen (5) ist ein Ring (6) aus
Kunststoff oder Metall mit Außengewinde (7) aufgesetzt, der von dem nach außen umgerollten oberen Rand (8) des Stutzens (5) nach unten gegen
die Deckeloberfläche (4) gedrückt wird. Der Gewindering (6) ist durch nicht dargestellte formschlüssige Verbindungen auf dem Stutzen (5) gegen
Verdrehen gesichert. Auf den Gewindering (6) ist ein Verschlußdeckel (11) aus Kunststoff aufgeschraubt, in den einescheibenförmige Einlage (12)
aus Edelstahl eingepreßt ist. Zwischen dem äußeren Rand (13) der Deckeleinlage (12) und einem Ringansatz (14) derselben ist eine Ringnut (15)
zur Aufnahme eines Dichtringes (16) in die Einlage eingeformt, mit dem der Verschlußdeckel (11) gegen den nach außen umgerollten oberen Rand
(8) des Stutzens (5) abgedichtet ist. <IMAGE>
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